



Lot 760

## Important information regarding the Asian auction

### Restricted bidding

Bidding at the Asian auction requires prior registration of a valid debit/credit card, presentation of a photo ID and the payment of a deposit of DKK 25,000 on request. The deposit must be paid by credit card, cash or bank transfer. If the amount is paid by bank transfer, it is due no later than 27 November. Please contact Bruun Rasmussen's department for bidding regarding this issue, either via email [bids@bruun-rasmussen.dk](mailto:bids@bruun-rasmussen.dk) or by phone +45 8818 1013.

### 投标限制

#### 投标限制

参加东方艺术品拍卖会的投标者须提前登记，提交有效借记卡/信用卡，提供有照片的身份证，并预交25.000丹麦克朗的押金。押金必须用信用卡、现金、或银行转账支付。如果是银行转账，汇款到账期限不得晚于11月27日。就此相关问题，请联系Bruun Rasmussen，可通过邮件[bids@bruun-rasmussen.dk](mailto:bids@bruun-rasmussen.dk)或者电话联系+45 8818 1013。